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BISMILLAHIRRAHMANIRRAHIM 

Y.BHG. PROF. DR. ABU BIN ABDULLAH, TIMBALAN 

NAIB CANSELOR (AKADEMIK DAN 

PENGANTARABANGSAAN) 

Y.BHG. DATUK PROF. MADYA DR. ABU BAKAR BIN 

MOHD DIAH, TIMBALAN NAIB CANSELOR 

(PENYELIDIKAN & INOVASI) 

Y. BHG DATO' PROF. DR. MOHD NOR BIN HUSAIN 

DEKAN HAL EHWAL PELAJAR DAN ALUMNI 

PEGAWAl-PEGAWAI KANAN, 

WAKIL - WAKIL MEDIA, 

YANG DIPERTUA DAN ANGGOTA BARISAN MAJLIS 

PERWAKILAN PELAJAR, 

ASSALAMUALAIKUM WRT. WBT. DAN SALAM 

SEJAHTERA. 

TERLEBIH DAHULU MARILAH KITA SAMA-SAMA 

MEMANJATKAN SETINGGl-TINGGI KESYUKURAN KE 

HADRAT ALLAH SWT KERANA DENGAN LIMPAH 

RAHMAT DAN INAYAHNYA, KITA DAPAT SAMA-SAMA 

BERKUMPUL PADA PAGI UNTUK MAJLIS 

PERUTUSAN TAHUNAN NAIB CANSELOR BAGI 

TAHUN 2007. MAJLIS INI MEMBERI PELUANG 

KEPADA SAYA UNTUK MENYAMPAIKAN MAKLUMAT 



PENTING KEPADA SEMUA STAF BERKENAAN 

PERANCANGAN UNIVERSITI BAGI TAHUN 2007 

SETELAH MENGIMBAS KEJAYAAN YANG DICAPAI 

PADA TAHUN 2006. 

PENJENAMAAN SEMULA UNIVERSITI 

TAHUN 2007 AMAT BERSEJARAH BAGI KITA SEMUA 

KERANA MULAI 1 FEBRUARI, NAMA UNIVERSITI 

TELAH DIUBAH DARI "KOLEJ UNIVERSITI TEKNIKAL 

KEBANGSAAN MALAYSIA (KUTKM)" KEPADA 

"UNIVERSITI TEKNIKAL MALAYSIA MELAKA (UTeM)". 

DENGAN NAMA BARU INI , KITA TELAH 

MENYELESAIKAN BANYAK MASALAH AKIBAT 

KEKELIRUAN DAN SALAH FAHAM TERHADAP 

STATUS KOLEJ UNIVERSITI YANG DIKATAKAN 

BUKAN BERTARAF UNIVERSITI PENUH. SEMPENA 

NAMA BARU INI , KITA BERAZAM MENJADIKAN 

KEMAJUAN YANG TELAH DICAPAI SEBELUM ITU 

SEBAGAI ASAS UNTUK MELONJAK KE TAHAP 

KEMAJUAN YANG LEBIH TINGGI. 

KITA MENJANGKA AKAN DAPAT MENARIK LEBIH 

RAMAi PELAJAR CEMERLANG KHUSUSNYA 

MEREKA YANG BERCITA-CITA MENJADI AHLI 

PROFESIONAL KOMPETEN DAN BERKALIBAR 

TINGGI DALAM BIDANG TEKNIKAL. 

KITA JUGA BERADA DALAM KEDUDUKAN YANG 

LEBIH BAIK UNTUK MENJALIN HUBUNGAN 

KERJASAMA DENGAN INSTITUSI PENGAJIAN TINGGI 

TERNAMA DI DUNIA. 

NAMA BARU UNIVERSITI AKAN MEMBERI BANYAK 

FAEDAH DAN KEBAIKAN KEPADA KITA DAN 

SEHARUSNYALAH KITA MENGGUNAKAN SEGALA 

KESEMPATAN YANG ADA UNTUK MENINGKATKAN 



PROFAIL UNIVERSITI SUPAYA DIKENALI DAN 

DISEGANI DI PERINGKAT ANTARABANGSA. 

TEMA TAHUN 2007 

SEBAGAI USAHA UNTUK MENYEMARAKKAN 

SEMANGAT DAN MEMBERI FOKUS UTAMA KEPADA 

FUNGSI TERAS UNIVERSITI , KITA TELAH MEMILIH 

TEMA YANG DIKIRA SUNGGUH SESUAI BAGI TAHUN 

INI IAITU "PEMBUDAYAAN KECEMERLANGAN 

AKADEMIK". INI BERMAKNA KITA AKAN 

MENINGKATKAN KESEDARAN TERHADAP BETAPA 

PENTINGNYA KITA BERUSAHA KE ARAH MENCAPAI 

KECEMERLANGAN AKADEMIK DAN SETERUSNYA 

MENGGALAKKAN PROGRAM DAN AKTIVITI YANG 

MENYUMBANG KEPADA KECEMERLANGAN 

AKADEMIK. BUDAYA KERJA CEMERLANG SUDAH 

DITEKANKAN KEPADA SELURUH WARGA 

UNIVERSITI DAN TEMA TAHUN INI MENCERMINKAN 

HASRAT KITA UNTUK MENERAP, MEMUPUK DAN 

MENINGKATKAN BUDAYA YANG MEMBAWA KEPADA 

KECEMERLANGAN AKADEMIK. KITA PERLU 

MELAKSANAKAN AMALAN TERBAIK (BEST 

PRACTICES) DAN MENGHIDUPKAN SUASANA 

KAMPUS DENGAN PELBAGAI PROGRAM DAN 

AKTIVITI AKADEMIK BERKUALITI. 

PELAN STRATEGIK 2006 - 2010 

UNIVERSITI TELAH MENYEDIAKAN DOKUMEN 

PELAN STRATEGIK 2006 - 2010 YANG MENJADI 

RUJUKAN DA LAM MERANCANG DAN 

MELAKSANAKAN PELAN TINDAKAN TAHUNAN BAGI 

SETIAP PUSAT TANGGUNGJAWAB (PT J). INI BAGI 

MEMASTIKAN SEGALA MATLAMAT YANG TELAH 

DITETAPKAN BERSAMA TERCAPAI. 

PADA TAHUN 2007 INI, UTeM AKAN MEMBINA 

KEKUATAN DI ATAS PELBAGAI KEMAJUAN YANG 



TELAH DICAPAI DISAMPING MENEMPA KEMAJUAN 

BARU . ALHAMDULILLAH, KITA DIBEKALKAN DENGAN 

BAJET PENGURUSAN YANG MEMBERI KITA BANYAK 

RUANG UNTUK BERGERAK. KITA PERLU TERUS 

BIJAK MEMBELANJAKAN PERUNTUKAN YANG 

DITERIMA DENGAN BERHEMAH DAN 

MENGELAKKAN PEMBAZIRAN DAN DALAM MASA 

YANG SAMA MENGHASILKAN FAEDAH OPTIMUM. 

KITA JUGA SELESA DENGAN BAJET PEMBANGUNAN 

YANG TELAH DIPERUNTUKKAN PADA TAHUN 20Q6. 

PADA TAHUN 2007 KITA MENJANGKA AKAN 

MENERIMA LAGI PERUNTUKAN. SEPATUTNYA KITA 

TIADA MASALAH DARI SEGI KEWANGAN UNTUK 

MELAKSANAKAN PEMBANGUNAN KAMP US 

MENGIKUT PERANCANGAN. 

SATU BENGKEL TELAH DIADAKAN PADA 21 HINGGA 

23 DISEMBER 2006 DI PORT DICKSON DI MANA 

PENCAPAIAN SETIAP PUSAT TANGGUNGJAWAB 

(PTJ) UNTUK TAHUN 2006 DAN SASARAN 

PENCAPAIAN BAGI TAHUN 2007 DIBENTANG. 

BENGKEL YANG SERUPA JUGA AKAN DIADAKAN 

PADA BULAN DISEMBER 2007. 

AKADEMIK 

AKREDITASI DAN PENGIKTIRAFAN 

MAJLIS KONVOKESYEN KEDUA TELAH DIADAKAN 

PADA 5 DAN 6 OGOS 2006. PADA KONVOKESYEN 

TERSEBUT, SERAMAI 997 GRADUAN KUTKM TELAH 

DIANUGERAH IJAZAH SARJANA MUDA (730), 

DIPLOMA (266), DAN SARJANA (1 ). DENGAN ITU 

JUMLAH BILANGAN GRADUAN YANG TELAH 

DILAHIRKAN IALAH 1469 IAITU SARJANA MUDA 

(970), DIPLOMA (497) , DAN SARJANA (2). 

SEMUA PROGRAM AKADEMIK YANG DllKUTI 

KUM PU LAN GRADUAN TERSEBUT TE LAH 



MENDAPAT AKREDITASI LEMBAGA JURUTERA 

MALAYSIA DAN/ATAU JABATAN PERKHIDMATAN 

AWAM. PADA TAHUN 2006, 4 PROGRAM MENDAPAT 

AKREDITASI IAITU :-

SARJANA MUDA KEJURUTERAAN 

ELEKTRONIK (ELEKTRONIK INDUSTRI) 

SARJANA MUDA KEJURUTERAAN 

ELEKTRIK (KUASA INDUSTRI) 

SARJANA MUDA KEJURUTERAAN 

MEKANIKAL (TERMAL BENDALIR) 

' 
SARJANA MUDA KEJURUTERAAN 

PEMBUATAN (PROSES PEMBUATAN) 

MAJLIS KONVOKESYEN TAHUN 2007 DIJADUALKAN 

PADA 4, 5 DAN 6 OGOS DAN BILANGAN SAKAL 

GRADUAN YANG AKAN DILAHIRKAN UTeM IALAH 

1409 TERMASUK 3 SARJANA. 

PADA TAHUN 2007, ADA 7 PROGRAM SARJANA 

MUDA YANG AKAN MENJALANI PENILAIAN UNTUK 

AKREDITASI DAN PENGIKTIRAFAN, IAITU:-

SARJANA MUDA KEJURUTERAAN 

ELEKTRONIK (ELEKTRONIK 

TELEKOMUNIKASI) 

SARJANA MUDA KEJURUTERAAN 

ELEKTRIK (ELEKTRONIK KUASA DAN 

PEMACU) 

SARJANA MUDA KEJURUTERAAN 

ELEKTRIK (KAWALAN, INSTRUMENTASI 

DAN AUTOMASI) 

SARJANA MUDA KEJURUTERAAN 

MEKANIKAL 

INOVASI) 

(REKABENTUK DAN 

SARJANA MUDA 

PEMBUATAN 

PEMBUATAN) 

KEJURUTERAAN 

(REKABENTUK 



SARJANA 

PEMBUATAN 

AUTOMASI) 

MUDA KEJURUTERAAN 

(ROBOTIK DAN 

PUSAT JAMINAN KUALITI DAN AKREDITASI AKAN 

MENYELARASKAN PROSES AKREDITASI , 

MANAKALA FAKULTI MESTILAH MENENTUKAN 

SEMUA KEPERLUAN UNTUK MENDAPAT 

AKREDITASI DIPENUHI TERMASUK NISBAH 

PENSYARAH : PELAJAR, KEMUDAHAN PENGAJARAN 

DAN PEMBELAJARAN , DAN KUALITI. 

PROGRAM BARU 

PADA TAHUN 2006, BILANGAN PROGRAM AKADEMIK 

YANG DITAWARKAN IALAH :-

20 PROGRAM SARJANA MUDA 

5 PROGRAM DIPLOMA 

PROGRAM SARJANA MELALUI 

PENYELIDIKAN 

PROGRAM DO KT OR FALSAFAH 

MELALUI PENYELIDIKAN 

2 PROGRAM MBA SECARA KURSUS 

2 PROGRAM SARJANA SECARA 

BER SAMA DENGAN COVENTRY 

UNIVERSITY 

KITA TELAH MENDAPAT KELULUSAN UNTUK 

MENAWARKAN 2 PROGRAM BARU PADA TAHUN 

2007 IAITU :-

SARJANA MUDA KEJURUTERAAN 

ELEKTRONIK (KOMUNIKASI WAYARLES) 

SARJANA MUDA SAINS KOMPUTER 

(KEPINTARAN BUATAN) 



FAKUL Tl BARU 

KITA TELAH MEMBUAT PERMOHONAN UNTUK 

MENUBUHKAN SATU FAKULTI BARU PADA TAHUN 

2007 IAITU FAKUL Tl PENGURUSAN TEKNOLOGI 

YANG AKAN MENAWARKAN DUA PROGRAM IAITU :-

SARJANA 

TEKNOLOGI 

MUDA PENGURUSAN 

SARJANA MUDA KEUSAHAWANAN 

TEKNOLOGI 

DI SAMPING ITU, PADA TAHUN INI JUGA KITA AKAN 

MEMULAKAN SIRI SYARAHAN PROFESOR, YANG 

TELAH TERTANGGUH. 

PUSAT BAHASA DAN PEMBANGUNAN INSAN 

PADA 1 DISEMBER 2006, PUSAT BAHASA DAN 

PEMBANGUNAN INSAN (PBPI) TELAH DITUBUHKAN 

SEBAGAI MENGGANTI PUSAT PERKHIDMATAN 

AKADEMIK (PPA). 

STAF PPA DI BAWAH JABATAN SAINS DAN 

MATEMATIK TELAH DISERAPKAN KE FAKULTI 

MANAKALA YANG LAINNYA DIPINDAH KE PBPI. 

PBPI MEMPUNYAI PERANAN PENTING DALAM 

TUGAS MENINGKATKAN KEMAHIRAN "SOFT SKILLS" 

DI KALANGAN PELAJAR UNTUK MELAHIRKAN 

PELAJAR YANG LEBIH SEIMBANG DAN OLEH ITU 

MEMPUNYAI NILAI TINGGI SEPERTI DIHAJATI OLEH 

MAJIKAN. 

PBPI BERTANGGUNGJAWAB ANTARA LAIN 

MELAKSANAKAN PROGRAM BAHASA MELIPUTI 

BAHASA MELA YU DAN BAHASA INGGERIS DAN 



JUGA BAHASA LAIN YANG DIFIKIRKAN SEMAKIN 

PENTING DIKUASAI DALAM DUNIA GLOBAL HARi INI . 

PADA TAHUN 2007, JABATAN BAHASA AKAN MULA 

MENAWARKAN PROGRAM BAHASA ARAB, 

MANDARIN, JEPUN DAN JERMAN. 

PEMBANGUNAN "SOFT SKILLS" 

PROGRAM PEMBANGUNAN "SOFT SKILLS" SECARA 

BERSEPADU BAGI PELAJAR DIMULAKAN SEMESTER 

2 SESI 2006/07 ATAS SARANAN MENTERI 

PENGAJIAN TINGGI SENDIRI DAN BELIAU AMAT 

BERMINAT UNTUK MELIHAT HASILNYA DI 

KALANGAN GRADUAN YANG PERTAMA MENGIKUTI 

PROGRAM TERSEBUT. 

SEMUA PROGRAM AKADEMIK JUGA DILAKSANAKAN 

MENGIKUT KAEDAH OUTCOME BASED EDUCATION 

(QBE) YANG MENERAPKAN PELBAGAI KEMAHIRAN. 

DIHARAP SEMUA FAKULTI MENENTUKAN 

PELAKSANAANNYA ADALAH MENG I KUT 

PERATURAN DAN GARIS PANDUAN YANG 

DITETAPKAN , SUPAYA TIADA MASALAH TIMBUL 

BERKAITAN AKREDITASI DAN KITA DAPAT 

MELAHIRKAN GRADUAN YANG MEMPUNYAI CIRl

CIRI YANG DIKEHENDAKI. 

KEMAHIRAN PENGAJARAN DAN PEMBELAJARAN 

TUGAS MEMBINA DAN MENINGKATKAN KEMAHIRAN 

PENGAJARAN DAN PEMBELAJARAN DILETAK DI 

BAWAH PUSAT PENGAJARAN DAN PEMBELAJARAN 

(PPP). PADA TAHUN 2006, PUSAT INI TELAH 

MELAKSANAKAN 11 KURSUS DAN BENGKEL. PADA 

TAHUN 2007 PULA SEBANYAK 17 KURSUS DAN 

BENGKEL AKAN DILAKSANAKAN. 



SEBAGAI MERINGANKAN SEDIKIT BEBAN STAF 

AKADEMIK, PIHAK PPP DIMINTA MEMBUAT 

PENYELARASAN DENGAN PEJABAT PENDAFTAR 

YANG MENGENDALI KURSUS PTK SUPAYA TIADA 

PENTINDIHAN. 

PENULISAN DAN PENERBITAN 

DALAM TAHUN 2006, DUA BUAH BUKU TELAH 

DITERBITKAN HASIL KARYA STAF AKADEMIK IAITU:-

PENGANTAR MESIN ELEKTRIK - PROF. 

DR. MARIZAN SULAIMAN, FKE 

MANAGING IT IN ORGANISATION : A 

MUL TIPERSPECTIVE FRAMEWORK -

PROF. DR. MOKHTAR MOHD YUSOF, 

FTMK 

PENERBITAN 

MANAGEMENT 

JOURNAL 

AND 

OF TECHNOLOGY 

ENTREPRENEURSHIP 

DITERUSKAN DENGAN EDISI 4 DAN 5. 

JURNAL INI BERTARAF ANTARABANGSA DENGAN 

MUATAN MAKALAH BERKUALITI DARI DALAM DAN 

LUAR NEGARA. 

DI SAMPING ITU SEBANYAK 9 KERTAS KERJA 

TELAH DI BENT ANG DI PERSIDANGAN 

ANTARABANGSA DAN 138 KERTAS KERJA DI 

PERSIDANGAN PERINGKAT KEBANGSAAN. 

AKTIVITI PENULISAN KERTAS KERJA DAN BUKU 

TERUTAMANYA KARYA ASLI AMAT PENTING DALAM 

KERJAYA AKADEMIK DAN OLEH ITU PERLU 

DIPERTINGKATKAN PADA TAHUN 2007. 

PADA TAHUN INI , SEBUAH LAGI JURNAL ILMIAH 

BOLEH DIMULAKAN IAITU MERANGKUMI BIDANG 

KEJURUTERAAN DAN TEKNOLOGI MAKLUMAT. 



PENERBITAN 2 BUKU DALAM SATU TAHUN TIDAK 

MENCUKUPI. 

PENGAJAR 

SEBAGAI PERMULAAN, TENAGA 

DIGALAKKAN MENGHASILKAN 

MONOGERAF BERKAIT DENGAN MATAPELAJARAN 

YANG DIAJAR, YANG AKHIRNYA BOLEH DIJADIKAN 

BUKU TEKS. DISEBABKAN KEKANGAN BAJET, 

PEMBENTANGAN KERTAS KERJA DI LUAR NEGARA 

AGAK TERBATAS. DARI ITU, KEUTAMAAN DIBERI 

KEPADA PERSIDANGAN PROFAIL TINGGI. YANG 

PERLU LEBIH DIBERI TUMPUAN IALAH SUMBANGAN 

KERTAS KERJA BERKUALITI TINGGI DALAM JURNAL 

TERKEMUKA DAN DllKTIRAF. 

PENYELIDIKAN DAN PEMBANGUNAN DAN 

PENGKOMERSILAN (R&D&C) 

GERAN PENYELIDIKAN 

PADA TAHUN 2006, JUMLAH GERAN YANG 

DIPERUNTUKAN OLEH UNIVERSITI IALAH RM2 JUTA. 

SELAIN DARIPADA INI , 2 PROJEK MENDAPAT 

GERAN IRPA RM748,000. MENJELANG AKHIR TAHUN 

PULA, 2 PROJEK MENDAPAT GERAN SCIENCE FUND 

SEBANYAK RM369,350 DAN 4 PROJEK MENDAPAT 

GERAN FRGS RM110,331 . 

PADA TAHUN 2007, PUSAT UNIVERSITI INDUSTRI 

(UNIC) AKAN MENJALANKAN USAHA UNTUK 

MELIPATGANDAKAN PEROLEHAN GERAN 

PENYELIDIKAN DI BAWAH DANA FRGS DAN 

SCIENCE FUND. DI SAMPING ITU , KITA JUGA BOLEH 

MEMOHON UNTUK MENDAPAT GERAN DARI DANA 

TECHNO FUND. SEBENARNYA DANA UNTUK 

PENYELIDIKAN YANG DISEDIAKAN OLEH KERAJAAN 

DI BAWAH RMK9 SANGATLAH BESAR IAITU 

MELEBIHI RM 3 BILLION DAN KITA PERLU 

MELAKUKAN PELBAGAI USAHA DAN BEKERJA KUAT 



UNTUK MENDAPAT SEBERAPA BANYAK GERAN 

YANG BOLEH. UNIC AKAN MENGADAKAN BENGKEL 

KHAS UNTUK MEMBIMBING DAN MEMBANTU PARA 

PENYELIDIK MENYEMPURNAKAN PERMOHONAN 

GERAN PENYELIDIKAN DENGAN LEBIH MANTAP 

UNTUK MENINGKATKAN PELUANG PERMOHONAN 

TERSEBUT BERJA YA. 

PAMERAN DAN PERTANDINGAN 

. 
PADA TAHUN 2006, KUTKM BERJAYA MENDAPAT 1 

PINGAT EMAS DAN 2 PINGAT GANGSA DI PAMERAN 

ANTARABANGSA GENEVA. PROJEK YANG MENANG 

PINGAT EMAS IAITU "AIR PRESSURE PLUG" PULA 

BERJAYA MENARIK PERHATIAN SYARIKAT YANG 

BERSETUJU UNTUK MENGKOMERSILKANNYA. 

PADA TAHUN 2007, KITA AKAN MENGAMBIL 

SAHAGIAN LAGI DALAM BEBERAPA PAMERAN DAN 

PERTANDINGAN ANTARABANGSA TERMASUK DI 

GENEVA, TETAPI AKAN BERSIKAP LEBIH MEMILIH 

DENGAN MENGHANTAR HANYA PROJEK YANG 

BERKUALITI UNTUK DIPERTANDINGKAN . 

PADA PERINGKAT KEBANGSAAN, PERSIDANGAN 

DAN PAMERAN PENYELIDIKAN IPTA AKAN 

DIADAKAN PADA 9 - 10 OGOS 2007, DI KLCC. KITA 

BOLEH MENGHANTAR SEBERAPA BANYAK PROJEK 

UNTUK DIPERTANDINGKAN TETAPI MESTILAH JUGA 

MEMBER! PERHATIAN KEPADA ASPEK KUALITI. 

BAGI UNIVERSITI YANG AGAK BARU SEPERTI UTeM 

KEMENANGAN HADIAH DAN PINGAT DI PAMERAN 

DAN PERTANDINGAN SUDAH TENTU AKAN 

MENGHARUMKAN NAMA UNIVERSITI DAN 

MEMBANTU MENAIKKAN PENGIKTIRAFAN 

MASYARAKAT TERHADAP UNIVERSITI. 



PROJEK PERUNDINGAN 

PADA TAHUN 2006, DALAM PERKHIDMATAN 

PERUNDINGAN, KITA TELAH MENANDATANGANI 

DUA MEMORANDUM PERJANJIAN (MoA) IAITU 

DENGAN :-

MAJLIS AMANAH RAKYAT (MARA) 

SEBAGAI PERUNDING PEMBEKALAN 

TEKNOLOGI BAGI PROJEK KOLEJ 

KEMAHIRAN TINGGI MARA, KUANTAN 

BERNILAI RM6.7 JUTA 

UNIVERSITI MALAYSIA SABAH DA LAM 

PEMBANGUNAN SISTEM MAKLUMAT 

PELAJAR BERNILAI RM1 .2 JUTA. 

PADA TAHUN 2007, KITA MENSASARKAN SATU LAGI 

PROJEK PERUNDINGAN BESAR IAITU DALAM 

PEMBANGUNAN SISTEM TEKNOLOGI MAKLUMAT 

KEPADA SEBUAH UNIVERSITI DI INDONESIA. 

PROJEK YANG DIBERI NAMA E-KUTAI INI BERNILAI 

LEBIH KURANG USD3 JUTA. 

PENGANTARABANGSAAN 

ASP EK PENGANTARABANGSAAN SE MAKIN 

PENTING DALAM ERA GLOBALISASI DAN MENJADI 

SALAH SATU KRITERIA PENILAIAN KEDUDUKAN 

SESEBUAH UNIVERSITI. 

PELAJAR ANT ARABANGSA 

SETAMT INI BILANGAN PELAJAR ANTARABANGSA 

AMAT SEDIKIT IAITU HANYA 15 ORANG DARI 

INDONESIA, INDIA DAN PAKISTAN. PADA TAHUN 

2007, KITA AKAN MENINGKATKAN PROMOSI UNTUK 

MENARIK LEBIH RAMAi PELAJAR ANTARABANGSA 



DARI BEBERAPA NEGARA, KERANA KITA 

DIBENARKAN MENGAMBIL SEHINGGA 5% BAGI 

PROGRAM SARJANA MUDA, MANAKALA BILANGAN 

PELAJAR ANTARABANGSA BAGI PROGRAM PASCA 

SISWAZAH TIDAK DIHADKAN. 

ANTARA PROGRAM YANG BOLEH MENARIK MINAT 

PELAJAR ANTARABANGSA IALAH PROGRAM MBA 

DAN PROGRAM BERSAMA UTeM-COVENTRY 

UNIVERSITY DALAM ENGINEERING BUSINESS 

MANAGEMENT DAN MANUFACTURING SYSTEM 

ENGINEERING. 

STAFANTARABANGSA 

BILANGAN STAF AKADEMIK ANTARABANGSA JUGA 

PERLU DITAMBAH KERANA KITA BOLEH 

MENGAMBIL SEBANYAK 10% JUMLAH STAF 

BERKENAAN. PERANAN STAF ANTARABANGSA 

JUGA PENTING DALAM MENGISI KEKOSONGAN 

YANG TIMBUL APABILA KITA MENGHANTAR STAF 

TEMPATAN MELANJUTKAN PENGAJIAN KE 

PERINGKAT SARJANA DAN KEDOKTORAN. 

PADA TAHUN 2007, KITA AKAN MEMBUAT LAGI 

PENGAMBILAN PENSYARAH KONTRAK 

TERUTAMANYA DARI NEGARA INDONESIA DAN 

PAKISTAN. 

KITA JUGA BOLEH MENGAMBIL PENSYARAH 

KONTRAK DARI NEGARA MAJU SEPERTI USA, UK, 

AUSTRALIA, JEPUN DAN EROPAH DENGAN 

MEMBAYAR IMBUHAN YANG MENARIK MENGIKUT 

KAEDAH "BAYARAN UNTUK PERKHIDMATAN". INI 

TE LAH DIPERSETUJUI OLEH KPT DAN 

MEMBOLEHKAN KITA MENAWAR IMBUHAN YANG 

LEBIH MENARIK KEPADA AHLI AKADEMIK YANG 

BERKALIBAR Tlt';JGGI. 



HUBUNGAN DENGAN UNIVERSITI LUAR NEGARA 

PADA TAHUN 2006 KUTKM TELAH 

MENANDATANGANI PERJANJIAN PERSEFAHAMAN 

(MoU) DENGAN 2 LAGI UNIVERSITI LUAR NEGARA, 

IAITU:-

UNIVERSITY OF SHEFFIELD (UoS), 

ENGLAND 

INSTITUT TEKNOLOGI BANDUNG (ITB), 

INDONESIA 

DENGAN ITU KITA MEMPUNYAI MoU DENGAN 6 

UNIVERSITI LUAR NEGARA IAITU 2 UNITED 

KINGDOM, 2 AUSTRALIA, 1 GERMANY DAN 1 

INDONESIA. 

PADA TAHUN 2007, HUBUNGAN DENGAN 

TECHNICAL UNIVERSITY BERLIN (TUB) AKAN 

DIPERTINGKATKAN KEPADA STATUS ANTARA 

UNIVERSITI DENGAN UNIVERSITI. INI 

UNIVERSITI TERSEBUT MENUNJUKKAN 

MENGHARGAI KERJASAMA DENGAN KITA. 

BERHUBUNG DENGAN 

MENCADANGKAN KITA 

MENAWARKAN "DUAL 

ITU, TUB TELAH 

BER SAMA SE CARA 

DEGREE PROGRAM" 

KHUSUSNYA DALAM BIDANG KEJURUTERAAN 

MEKATRONIK. PELAJAR-PELAJAR YANG MENGIKUTI 

PROGRAM INI AKAN MEMPUNYAI PELUANG 

BELAJAR DI UTeM DAN DI TUB DAN AKAN 

MENDAPAT IJAZAH DARI KEDUA-DUA UNIVERSITI. 

UNTUK MAKLUMAN SEMUA, KUTKM DAHULU 

MENJADI AHLI TECHNICAL UNIVERSITI COLLEGES 

NElWORK (TUCN) BERSAMA DENGAN KUiTTHO, 

KUKUM DAN KUKTEM. RANGKAIAN INI AKAN 

DIKEKALKAN TETAPI MEMAKAI NAMA BARU 

SEMPENA PENJENAMAAN SEMULA KOLEJ-KOLEJ 

UNIVERSITI TERSEBUT. RANGKAIAN INI TELAH 

BERSETUJU UNTUK MENJALIN HUBUNGAN DENGAN 

RANGKAIAN YANG SAMA LUAR NEGARA IAITU 



AUSTRALIA TECHNOLOGY NETWORK (ATN), DAN 

RANGKAIAN YANG SERUPA DI CINA DAN AFRIKA 

SELATAN. 

KITA JUGA BERPELUANG MENJALIN HUBUNGAN 

DENGAN BEBERAPA UNIVERSITI DI JEPUN, KERANA 

KITA ADALAH AHLI KONSORTIUM MALAYSIA JAPAN 

INTERNATIONAL UNIVERSITY OF TECHNOLOGY 

(MJIUT) YANG SEDANG DALAM PROSES 

PENUBUHAN. SEBANYAK 16 UNIVERSITI JEPUN 

JUGA MENJADI AHLI KONSORTIUM BERKENAAN 

DAN KITA BOLEH MENJALIN HUBUNGAN 

KERJASAMA DENGAN MEREKA. ANTARA 

UNIVERSITl-UNIVERSITI JEPUN YANG TERMASUK 

-DALAM PERANCANGAN KITA IALAH KYUSHU 

UNIVERSITY, SHI BAU RA INSTITUTE OF 

TECHNOLOGY DAN WASEDA UNIVERSITY. 

HUBUNGAN UNIVERSITI INDUSTRI 

INDUSTRIAL ADVISORY PANEL (/AP) 

PADA TAHUN 2006, KITA TELAH MENGADAKAN 

MESYUARAT PERTAMA IAP DENGAN KEHADIRAN 

SEMUA AHLI TERDIRI DARI TOKOH INDUSTRI DARI 

GERMANY, JEPUN, AUSTRALIA, ENGLAND DAN 

MALAYSIA. PERANAN UT AMA IAP IALAH MEMBER! 

NASIHAT KEPADA UNIVERSITI BERKAIT DENGAN 

HALATUJU DAN PENDEKATAN YANG BERKESAN 

DALAM MENINGKA TKAN HUBUNGAN UNIVERSITI 

DENGAN INDUSTRI. UNIVERSITI JUGA BOLEH 

MENGGUNA KHIDMAT AHLI IAP SEBAGAI 

PERUNDING UNTUK SESUATU PROJEK ATAU 

PROGRAM KHAS. 

PADA TAHUN 2007, MESYUARAT KALI KEDUA IAP 

AKAN DIADAKAN SEMPENA PERSIDANGAN 

ANTARABANGSA DALAM BULAN NOVEMBER. 



MEMORANDUM PERSEFAHAMAN (MoU) 

PADA TAHUN 2006, KITA TELAH MENANDATANGANI 

MoU DENGAN :-

MAHR (MALAYSIA) SON BHD 

DMDI INTERNATIONAL EDUCATION SON 

BHD 

IMAI AERO-EQUIPMENT 

MANUFACTURING CO. LTD., JEPUN. 

INI MENJADIKAN BILANGAN RAKAN INDUSTRI KITA 

SEBANYAK 12 SEMUANYA, TERMASUK 1 DARI 

JEPUN. 

PADA TAHUN 2007, KITA AKAN MENAMBAH LAGI 
- -

RAKAN INDUSTRI TEMPATAN DAN LUAR NEGARA. 

Mou DENGAN ANZAG SON BHD MENANTI UNTUK 

DITANDATANGAN DAN KITA SEDANG BEKERJA 

UNTUK MENJALIN HUBUNGAN DENGAN SEBUAH 

SYARIKAT PEMBUATAN DI GERMANY. 

YANG PENTING DALAM HUBUNGAN ANTARA 

UNIVERSITI DENGAN INDUSTRI IALAH PENGISIAN 

KERJASAMA YANG AKTIF. DARI ITU, KITA AKAN 

MEMANTAU KEMAJUAN SEMUA Mou DARI MASA KE 

SEMASA SUPAYA AKTIF ATAU DITAMATKAN JIKA 

DIDAPATI SUDAH TIDAK RELEVAN LAGI. 

PUSA T PEMBUA TAN TERMAJU 

PADA TAHUN 2006, PUSAT PEMBUATAN TERMAJU 

(ADVANCED MANUFACTURING CENTRE - AMC) 

TELAH MENDAPAT RUANG YANG SELESA UNTUK 

BEROPERASI DAN DILENGKAPKAN DENGAN 5-AXIS 

DAN 3-AXIS MACHINING CENTRES, COORDINATE 

MEASURING MACHINES DAN BEBE RAPA 

MEASURING INSTRUMENTS. MESIN YANG ADA 

SAHAJA SUDAH BOLEH DIGUNAKAN UNTUK 

MEMBUAT KOMPONEN-KOMPONEN KEPERLUAN 

INDUSTRI. PADA TAHUN 2007, KITA AKAN 

MEREALISASIKAN KONSEP KILANG PENGAJARAN 



DAN PEMBELAJARAN (TEACHING AND LEARNING 

FACTORY) DENGAN MENGGUNA AMC DALAM 

AKTIVITI PEMBUATAN SEBENAR DAN DALAM MASA 

SAMA MENYEDIAKAN KEMUDAHAN LATIHAN 

KEPADA PELAJAR DAN STAF. PADA TAHUN 2007 

JUGA, PERALATAN DAN MESIN AMC AKAN 

DITAMBAH DENGAN HIGH PRECISION CUTTING 

TOOLS SEPERTI YANG TELAH DIRANCANG. 

AMC DILENGKAPKAN DENGAN MESIN DAN 

PERALATAN CANGGIH SERTA MAHAL DAN KITA 

AKAN MEMASTIKAN PUSAT INI BEROPERASI UNTUK 

MEMBER! MANFAAT SEPENUHNYA KEPADA 

UNIVERSITI. 

KOMPLEKS PEMBUATAN DAN LATIHAN 

UNIVERSITI TELAH MENETAPKAN BIDANG TUJAHAN 

DALAM TEKNOLOGI PEMBUATAN TERMAJU 

(ADVANCED MANUFACTURING TECHNOLOGY -

AMT) . KITA MAHU PELAJAR MENDAPAT PENDIDIKAN 

DAN LATIHAN YANG BERKESAN DAN TERBAIK 

SUPAYA MEREKA MENJADI GRADUAN PILIHAN 

UTAMA INDUSTRI. KITA INGIN MENDEDAHKAN 

MEREKA KEPADA SUASANA INDUSTRI SEBENAR 

UNTUK MENINGKATKAN KEMAHIRAN DAN 

KOMPETENSI. 

SATU USAHA BESAR YANG SEDANG DIRANCANG 

IALAH PEMBINAAN KOMPLEKS PEMBUATAN DAN 

LATIHAN DALAM KAWASAN KAMPUS INDUK. 

KOMPLEKS INI AKAN MENEMPATKAN KILANG 

PEMBUATAN KOMPONEN INDUSTRI DAN 

KEMUDAHAN LATIHAN YANG DIPERLUKAN OLEH 

INDUSTRI. INI SATU PROJEKSIGNIFIKAN YANG 

BOLEH MELONJAKKAN IMEJ UTeM SEBAGAI 

SEBUAG UNIVERSITI TEKNIKAL YANG MEMBERI 

PENEKANAN SERIUS KEPADA ASPEK APLIKASI DAN 



AMALAN DAN BEKERJASAMA RAPAT DENGAN 

INDUSTRI. 

PENUBUHAN SYARIKAT HOLDINGS 

PADA TAHUN 2006, PENUBUHAN SYARIKAT 

HOLDING MILIK PENUH UNIVERSITI TELAH 

MENDAPAT KELULUSAN RASMI. SYARIKAT ITU 

DIBERI NAMA KUTKM HOLDINGS SON BHD (KHSB). 

NAMA SYARIKAT INI AKAN DIUBAH SEMPENA NAMA . 
BARU UNIVERSITI. SEGALA AKTIVITI PENJANAAN 

PENDAPATAN SENDIRI AKAN DILAKUKAN MELALUI 

SYARIKAT INI. KAWALAN DIBUAT OLEH 

JAWATANKUASA INDUK PELABURAN DAN LEMBAGA 

PENGARAH UNIVERSITI BERASASKAN 

GARISPANDUAN PELABURAN YANG DISEDIAKAN 

OLEH KPT. 

SYARIKAT INI TELAH MERANCANG UNTUK 

MENUBUHKAN BEBERAPA SYARIKAT USAHASAMA 

BAGI MELAKSANAKAN PROJEK YANG AKAN 

MEMBERI HASIL TAMBAHAN KEPADA UNIVERSITI. 

KITA PERLU MENGORAK LANGKAH SUPAYA 

BERSEDIA MENAMPUNG 30% PERBELANJAAN 

OPERASI SEPERTI YANG DISASARKAN OLEH KPT. 

ANTARA AKTIVITI YANG SEDANG DALAM 

PERANCANGAN IALAH PEMBANGUNAN MODUL E

LEARNING DAN PEMBUATAN KOMPONEN INDUSTRI. 

HAL EHWAL PELAJAR 

EN ROLM EN 

PADA TAHUN 2006 ENROLMEN PELAJAR IALAH 5336 

ORANG SEMUANYA, TERMASUK 127 PELAJAR 

PASCA SISWAZAH. PADA TAHUN 2007, BILANGAN 

YANG AKAN TAMAT PENGAJIAN DIJANGKA 1409 

ORANG. UNIVERSITI MERANCANG UNTUK 



MENGAMBIL 2250 PELAJAR BARU TERDIRI DARI 

1800 SARJANA MUDA DAN 450 DIPLOMA. BILANGAN 

PELAJAR PASCA SISWAZAH, YANG KINI TERLALU 

RENDAH, PERLU DITAMBAH UNTUK MENCAPAI 

SASARAN 20% MENJELANG TAHUN 2010. INI BOLEH 

DILAKUKAN DENGAN MELAKSANAKAN PROGRAM 

SARJANA MELALUI KURSUS. PADA TAHUN INI , 

SEMUA FAKULTI DIMINTA MEMBUAT 

PERANCANGAN UNTUK MENAWARKAN PROGRAM 

MOD KURSUS PADA TAHUN 2008. ENROLMEN PADA 

TAHUN 2007 DIJANGKA AKAN MENCECAH 6300 

ORANG. 

SUKARELAWAN POLIS 

AKTIVITI SUKARELAWAN POLIS SISWA (SUKSIS) 

TELAH DIMULAKAN PADA TAHUN 2006 DAN AKAN 

DITINGKATKAN LAGI PADA TAHUN 2007. KITA JUGA 

AKAN MENERUSKAN USAHA UNTUK MENUBUHKAN 

PASUKAN PALAPES WALAUPUN TELAH DUA KALI 

DITOLAK. JIKA TIDAK BERJAYA MENDAPAT 

PALAPES KERANA ALASAN YANG DIBERI IALAH 

SUDAH TERLALU BANYAK PASUKAN TERSEBUT DI 

IPTA, KITA AKAN BERUSAHA UNTUK MENDAPATKAN 

PASUKAN TENTERA LAUT PULA. 

PENDEDAHAN LUAR NEGARA 

PADA TAHUN 2006, 5 ORANG PELAJAR TELAH 

BERADA DI UNIVERSITI WUHAN CINA SELAMA 1 

BULAN MENGIKUTI PROGRAM ANTARABANGSA. 

MEREKA MELAPORKAN BANYAK FAEDAH YANG 

TELAH DIPEROLEHI. 

PENDEDAHAN PENGALAMAN LUAR NEGARA AMAT 

BERGUNA KEPADA PELAJAR TETAPI KITA 

MENGHADAPI KESUKARAN UNTUK MENGHANTAR 

RAMAi PELAJAR DISEBABKAN KEKANGAN 

KEWANGAN. KAEDAH MENABUNG TELAH 



DIMULAKAN SUPAYA PELAJAR DAPAT MENAMPUNG 

SEBAHAGIAN DARIPADA KOS. 

PADA TAHUN 2007, KITA MERANCANG 

MENGHANTAR SEKUMPULAN PELAJAR KE EROPAH 

UNTUK MENDAPAT PENGALAMAN DAN 

PENDEDAHAN. 

KEMUDAHAN SUKAN DAN KO-KURIKULUM 

PADA TAHUN 2006 KITA MASIH LAGI BANY~K 

MENYEWA TEMPAT DAN KEMUDAHAN UNTUK 

MELAKSANAKAN AKTIVITI SUKAN DAN KO-

KURIKULUM. KOMPLEKS SU KAN YANG 

DIBANGUNKAN DI KAMPUS INDUK SIAP 32% DAN 

DIJANGKA SIAP SEPENUHNYA PADA 

PERTENGAHAN TAHUN 2007. 

TASIK DI KAMPUS INDUK JUGA TELAH MULA 

DIGUNAKAN UNTUK SUKAN KAYAK. AKTIVITI INI 

AKAN LEBIH TERSUSUN DENGAN PENUBUHAN 

KELAB SUKAN KAYAK YANG TELAH DILULUSKAN. 

SUMBER MANUSIA 

STAF AKADEMIK 

PADA TAHUN 2006, KITA ADA SERAMAI 538 STAF 

AKADEMIK DENGAN KELAYAKAN BERIKUT:-

PhD 33 

SARJANA 372 

SARJANA MUDA 136. 

KITA TELAH MENGHANTAR 79 ORANG 

MELANJUTKAN PENGAJIAN IAITU 49 PERINGKAT 

PhD DAN 30 PERINGKAT SARJANA. DENGAN ITU 

JUMLAH STAF YANG SEDANG MELANJUTKAN 

PENGAJIAN IALAH 110 PERINGKA T PhD DAN 52 

PERINGKAT SARJANA. 



PADA TAHUN 2007, KITA TELAH DIBERI 90 LAGI 

JAWATAN AKADEMIK UNTUK DllSI. SERAMAI 103 

ORANG AKAN DI HANT AR MELANJUTKAN 

PENGAJIAN IAITU 78 PhD DAN 25 SARJANA. 

DALAM HAL INI KITA MELAKSANAKAN 

PERANCANGAN UNTUK MENCAPAI SASARAN 50% 

STAF AKADEMIK MEMILIKI PhD PADA TAHUN 2010. 

DI SAMPING ITU, STAF AKADEMIK JUGA DISARAN 

MENGAMBIL PELUANG SEKIM SANGKUT INDUSTRI 

YANG DIWUJUDKAN UNTUK MEMBERI PELUANG 

PENDEDAHAN DALAM PENGALAMAN BEKERJA DI 

INDUSTRI DAN PENGALAMAN PROFESIONAL. 

SEMUA STAF AKADEMIK BARU MESTI MENGIKUTI 

KURSUS PENGAJARAN DAN PEMBELAJARAN ASAS 

ANJURAN PPP. STAF LAIN DIBERI PELUANG 

MENGIKUTI KURSUS PERINGKAT LANJUTAN DAN 

LAIN-LAIN KURSUS YANG BOLEH MENINGKATKAN 

KEMAHIRAN MENGAJAR KEPADA TAHAP TINGGI. 

ST AF PENT ADBIRAN DAN SOKONGAN 

UNIT PEMBANGUNAN SUM BER MANUS IA 

MENGANJURKAN PELBAGAI LATIHAN UNTUK 

MENINGKATKAN PENGETAHUAN DAN KEMAHIRAN 

STAF BUKAN AKADEMIK. BAGAIMANA PUN, LATIHAN 

YANG DIBERI MESTILAH SESUAI DENGAN 

KEPERLUAN KERJA SUPAYA HASILNYA KETARA 

DILIHAT DARI SEGI KUALITI KERJA DAN 

KECEKAPAN PELAKSANAAN. KITA TIDAK LAGI 

BOLEH MENJADIKAN STAF BARU SEBAGAI ALASAN 

TIDAK CEKAP MEMBUAT KERJA. INI KERANA 

UNIVERSITI KITA TELAH BERUSIA LEBIH 6 TAHUN, 

IAITU SATU TEMPOH MASA YANG CUKUP UNTUK 

KITA MENIMBA PENGALAMAN DAN MEMBINA 

KEUPAYAAN 

PENTADBIRAN. 

SERT A KECEKAPAN DA LAM 



PADA TAHUN 2007, KITA PERLU MENYELESAIKAN 

KARENAH PENTADBIRAN DAN MEMANTAPKAN 

SISTEM DAN PERATURAN SUPAYA KEMAS DAN 

BERUPAYA MENGHARUNGI CABARAN MASA AKAN 

DATANG. 

PEMBANGUNAN KAMPUS 

KAMPUS INDUK 

PADA TAHUN 2006, PROJEK YANG DISAMBUNG 

IALAH :-

BANGUNAN 

KEMAJUAN 

CANSELORI 

KOMPLEKS SUKAN - 32% KEMAJUAN 

KAFETERIA STAF - 99% KEMAJUAN 

4% 

SEMUA PROJEK TERSEBUT DIJANGKA SIAP PADA 

TAHUN 2007. PROJEK LAIN DIBAWAH RMK9 AKAN 

DIMULAKAN PADA TAHUN 2007 KERANA KITA 

MERANCANG UNTUK MENGGUNAKAN 

KESELURUHAN BAJET YANG DIPERUNTUKKAN 

IAITU SEBANYAK RM360 JUTA PADA TAHUN 2008. 

SETELAH ITU KITA AKAN MEMBUAT PERMOHONAN 

TAMBAHAN BAJET UNTUK MELENGKAPKAN 

PEMBANGUNAN KAMPUS INDUK SEPENUHNYA. 

KAMPUS BANDAR 

KITA TELAH MULA MENYEWA KAMPUS BANDAR 

PADA BULAN OGOS 2006, TETAPI MASIH BELUM 

DAPAT MENGGUNAKANNYA KERANA KELEWATAN 

KERJA PEMULIHARAAN DAN PENGUBAHSUAIAN. 

DIHARAP KERJA TERSEBUT DAPAT DILAKUKAN 

SEGERA SUPAYA KITA DAPAT MENEMPATKAN 

BEBERAPA PUSAT TANGGUNGJAWAB DI SANA. 

SATU PUSAT TANGGUNGJAWAB BARU IAITU PUSAT 

PEMBELAJARAN SEPANJANG HAJAT (LIFE LONG 

LEARNING CENTRE) AKAN DITEMPATKAN DI 

KAMPUS BANDAR. 



KAMPUS INDUSTRI 

SEBAHAGIAN BESAR UNIVERSITI BERTEMPAT DI 

KAMPUS INDUSTRI YANG BERSIFAT SEMENTARA 

DAN AKAN PINDAH KE KAMPUS INDUK SECARA 

BERPERINGKAT MENGIKUT KEMAJUAN 

PEMBANGUNAN DI SANA. 

ISU DAN CABARAN 

SUMBER MANUS/A 

SEBAGAI SEBUAH UNIVERSITI BARU Kl""(A 

MENGHADAPI MASALAH KEKURANGAN STAF YANG 

BERKELAYAKAN TINGGI DAN BERPENGALAMAN. 

KITA TIDAK MENGHADAPI MASALAH UNTUK 

MENGISI JAWATAN SAMADA AKADEMIK MAHUPUN 

SOKONGAN , TETAPI SEBAHAGIAN BESAR STAF 

YANG DIAMBIL ADALAH BARU DAN KURANG 

BERPENGALAMAN. 

PROGRAM CUTI BELAJAR YANG MENYEDIAKAN 

DANA YANG BESAR PERLU DIMANFAATKAN 

SEPENUHNYA DAN LATIHAN KEMAHIRAN PERLU 

DIRANCANG RAPI SUPAYA BERKESAN. DI SAMPING 

ITU, STAF MESTI SANGGUP BEKERJA KERAS DAN 

SALING MEMBANTU ANTARA SATU SAMA LAIN. 

KEO/AMAN PELAJAR 

KAMPUS INDUK TELAH MULA BEROPERASI PADA 

AWAL TAHUN 2005 DAN SEKARANG MEMPUNYAI 

2000 PELAJAR. BAGAIMANA PUN , ASRAMA DALAM 

KAMPUS MASIH BELUM ADA. KERJA PEMBINAAN 

AS RAMA 

MAINTAIN-

MENGIKUT KAEDAH 

AND TRANSFER 

BUil T-LEASE-

(BLmT) TELAH 

DIRUNDING LEBIH 2 TAHUN TETAPI PEMBINAAN 

MASIH BELUM BERMULA. 

SEMUA PELAJAR TINGGAL JAUH DAN DEKAT DI 

BEBERAPA KAWASAN BERLAINAN DI LUAR 



KAMPUS. INI MENIMBULKAN MASALAH DARI SEGI 

PERJALANAN ULANGALIK ANTARA TEMPAT 

KEDIAMAN DAN KAMPUS YANG TIDAK DAPAT 

DIATASI SEPENUHNYA DENGAN PERKHIDMATAN 

BAS YANG ADA. 

PERKHIDMATAN BAS ULANGALIK ANTARA KOLEJ 

KEDIAMAN DAN KAMPUS SEKARANG TELAH 

DIPINDAHKAN DARI PEJABAT PEMBANGUNAN 

KEPADA PEJABAT HAL EHWAL PELAJAR UNTUK 

TUJUAN PENAMBAHBAIKAN. DI SAMPING ITU , 

PERKHIDMATAN BAS OLEH SYARIKAT SWASTA 

JUGA AKAN DILAKSANAKAN. 

PEMBINAAN ASRAMA KONSEP BLmT MELIBATKAN 

PENEMPATAN 3060 PELAJAR PERLU DIMULAKAN 

SEGERA DAN KERANA KEPERLUAN YANG 

MEN DESAK. 

KEKURANGAN BAJET RMK9 

KUTKM TELAH DITUBUHKAN PADA TAHUN 2000. 

SETELAH 6 TAHUN, KAMPUS INDUK HANYA SIAP 

DENGAN KERJA TANAH KESELURUHAN DAN 2 

BUAH FAKUL Tl SAHAJA KERANA MASALAH TIDAK 

CUKUP PERUNTUKAN. 

DENGAN BAJET RMK9, PEMBANGUNAN DISAMBUNG 

SEMULA. BAGAIMANA PUN, KITA KEKURANGAN 

RM200 JUTA UNTUK MEMBANGUNKAN KAMPUS 

INDUK DENGAN LENGKAP. 

STRATEGI UNIVERSITI IALAH MENGHABIS PAKAI 

BAJET RMK9 YANG DIBERI DENGAN MENYIAPKAN 

PEMBANGUNAN DIRANCANG PADA TAHUN 2008 

DAN MEMOHON TAMBAHAN BAJET UNTUK BAKI 

PEMBANGUNAN . JIKA DILULUSKAN KAMPUS INDUK 

DIJANGKA BOLEH SIAP SEPENUHNYA PADA TAHUN 

2010. 



PENUTUP 

PELAN STRATEGIK MENGGARISKAN SASARAN 

YANG PERLU DICAPAI DALAM TEMPOH ANTARA 

2006 - 2010 UNTUK MENEMPA KECEMERLANGAN 

DAN MENUJU KE ARAH MEREALISASIKAN VIS! 

UNIVERSITI. SETIAP PTJ HENDAKLAH 

MENYEDIAKAN SASARAN KERJA TAHUNAN (SKT) 

YANG BERPANDUKAN PELAN STRATEGIK YANG 

TELAH DIGUBAL DAN SETERUSNYA 

MENTERJEMAHKAN TINDAKAN DALAM BENTLlK 

PROGRAM DAN AKTIVITI YANG AKAN 

DILAKSANAKAN PADA TAHUN 2007. 

SELARAS DENGAN NAMA BARU, PEMBANGUNAN 

UTeM KINI BERADA DI PERINGKAT PENTING 

MEMERLUKAN TUMPUAN FOKUS SEPENUHNYA 

DARI SETIAP STAF. KITA MENGAMBIL MAKLUM 

KENYATAAN KPT BAHAWA TAHUN 2007 ADALAH 

TAHUN PELAKSANAAN SETELAH MEMBUAT 

PERANCANGAN PADA TAHUN 2006. 

KITA JUGA MENGAMBIL MAKLUM BETAPA 

PENTINGNYA PROGRAM PEMBANGUNAN MODAL 

INSAN DI BAWAH RMK9 YANG SERING DITEKAN 

OLEH YAB PERDANA MENTER!. UNIVERSITI 

MEMPUNYAI PERANAN UTAMA DAN PENTING 

DALAM PERKARA INI DAN KITA MESTI MENUNAIKAN 

TANGGUNGJAWAB. 

UNTUK MENCAPAI 

KECEMERLANGAN SEMUA 

KEJAYAAN 

STAF 

DAN 

PERLU 

MENGGEMBELING TENAGA, BERSATU PADU, DAN 

BERKERJASAMA ANTARA SATU DAN LAIN DALAM 

SATU PASUKAN. HUBUNGAN BAIK SESAMA SENDIRI 

DAN SUASANA KERJA YANG HARMON I 

MENYUMBANG KEPADA KESIHATAN MENTAL DAN 

FIZIKAL DENGAN MERINGANKAN TEKANAN YANG 

DIHADAPI DAN MENINGKAT KESEJAHTERAAN KITA 



SEMUA. KESANNYA SANGAT BAIK BAGI 

PEMBANGUNAN DAN KEMAJUAN UNIVERSITI. 

AKHIR KATA SAYA MENGUCAPKAN KEPADA SEMUA 

WARGA UTeM, SELAMAT MAJU JAYA DALAM TAHUN 

2007. 

SEKIAN , TERIMA KASIH , WABILLAHI TAUFIK 

WALHIDAYAH, ASSALAMUALAIKUM WRT. WBT. 


